
  Protokół  nr  XXXVII.17

z obrad XXXVII zwyczajnej sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu  24 października  2017 r.
w  godzinach   1100 -  1155  w  sali  konferencyjnej  Urzędu  Miasta  Ełku,  przy  ulicy  Marsz.
J. Piłsudskiego 4.

Na wstępie sesji został odegrany hejnał miasta Ełku.
W sesji uczestniczyło 23 radnych, zgodnie z załączoną do protokołu  listą obecności.

Pkt 1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności.
Przewodniczący  Rady  Miasta Dariusz Wasilewski otworzył  XXXVII sesję Rady Miasta Ełku

wypowiadając formułę: „Otwieram XXXVII zwyczajną sesję Rady Miasta Ełku”. Na podstawie listy
obecności stwierdził prawomocność obrad -  w chwili obecnej w sesji uczestniczy 22  radnych,  co
wobec  ustawowego  składu  rady  wynoszącego  23  radnych  stanowi  kworum  pozwalające  na
podejmowanie prawomocnych decyzji. 

          Przewodniczący  Rady  Miasta Dariusz Wasilewski powitał: Prezydenta Miasta Tomasza
Andrukiewicza,  Pierwszego  Zastępcę  Prezydenta  Miasta  Artura  Urbańskiego,  Sekretarza  Miasta
Marcina  Radziłowicza,  Skarbnika  Miasta  Jarosława  Wróbla,  Dorotę  Miładowską  Dyrektora  Biura
Poselskiego Posła na Sejm RP Andrzeja  Maciejewskiego,  naczelników wydziałów,  przedstawicieli
mediów i wszystkich zebranych.

Pkt 2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji - protokół był do wglądu w Biurze Rady Miasta.
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski  poprosił o zgłaszanie uwag, zastrzeżeń do

protokołu z ostatniej sesji.
W  związku  z  brakiem  zastrzeżeń  Przewodniczący  Rady  Miasta  Dariusz  Wasilewski

stwierdził, że radni przez aklamację przyjęli protokół nr XXXVI.17 bez uwag.

Pkt 3 . Zatwierdzenie porządku obrad.
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski poprosił o wnioski do zaproponowanego

porządku obrad.
Radni nie wnieśli zastrzeżeń i innych wniosków nie zgłosili.
Przewodniczący  Rady  Miasta  Dariusz  Wasilewski  odczytał  propozycję  porządku  obrad

i  poddał  pod  głosowanie:  22  głosami  „za”,  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach  „wstrzym.”
- jednomyślnie „za” radni  przyjęli      następujący porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołu  z poprzedniej sesji rady (nr XXXVI.17).
3. Zatwierdzenie porządku obrad.  
4. Sprawozdanie z działalności prezydenta miasta za okres między sesjami.
5. Podjęcie uchwał w sprawach:
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2017-2027,
2) zmian w budżecie miasta Ełku na rok 2017, 
3) udzielenia  pomocy  finansowej  w  formie  dotacji  celowej  na  remont  Szkoły  Podstawowej

w Charzynie uszkodzonej w nawałnicach,
4) szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia,
5) pozbawienia statusu pomnika przyrody,
6) uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego,  zwanego  „Ełk-Osiedle

Grunwaldzkie 2”,
7) zmieniająca uchwałę w sprawie udostępnienia przystanków komunikacyjnych,
8) przyjęcia Ełckiego Programu Współpracy samorządu miasta Ełku z organizacjami pozarządowymi

i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2018.
6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2016/2017.
7. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych przez radnych miasta Ełku.
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8.  Informacja  o  złożonych  oświadczeniach  majątkowych  przez  zastępców  prezydenta,  sekretarza
miasta, skarbnika miasta, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, osób zarządzających oraz
osób wydających decyzje administracyjne w imieniu prezydenta.
9.  Interpelacje i zapytania radnych.
10. Oświadczenia i wolne wnioski.
11. Zakończenie obrad.

Pkt 4.  Sprawozdanie z działalności prezydenta miasta za okres między sesjami.
Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta Ełku w okresie od 25 września 2017 r.  do

20 października 2017  r., w załączeniu do protokołu.

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz  w uzupełnieniu informacji, którą radni otrzymali na
piśmie przedstawił działania jakie były dokonywane w ostatnim okresie  międzysesyjnym, między
innymi poinformował:

 Zestawienie postępowań realizowanych od 29 sierpnia 2017 r., na które zawarto umowę:
- prowadzenie bieżącego utrzymania i  remontów oświetlenia ulicznego i parkowego na terenie
Gminy Miasta Ełk,
- remont nawierzchni jezdni i chodników na dojeździe na targowisko przy ul. Targowej w Ełku,
- projekt budowy ulicy Kolonia na odcinku od DK16/56 do granic miasta Ełku,
-  renowacja  sieci  kanalizacji  deszczowej  w  ul.  T.  Kościuszki  w  Ełku  na  odcinku  od  ulicy
J. Słowackiego do ul. E. Orzeszkowej. 

 Postępowania,  w których został dokonany wybór najkorzystniejszej  oferty (przed podpisaniem
umowy):
-  wyłapywanie bezdomnych psów z terenu miasta Ełku i  utrzymywanie ich w schronisku dla
bezdomnych zwierząt .

 Postępowania,  w których dokonano otwarcia ofert  (trwa ocena ofert  pod względem formalno-
prawnym):
- budowa hali sportowej przy Zespole Szkół Sportowych w Ełku, 
-  projekt przebudowy ulicy Grunwaldzkiej i Jagiełły w Ełku.

 Postępowania ogłoszone (przed otwarciem ofert):
- opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę dachu, adaptację poddasza nad Szkołą
Podstawą nr 2 w Ełku pod cele społeczne i sportowo-rekreacyjne wraz z montażem windy,
- zagospodarowanie brzegu jeziora ełckiego na cyplu dla rozwoju turystyki i rekreacji w Ełku - II
etap,
- zagospodarowanie terenów komunalnych przy ul. A. Krajowej 31/29 - przebudowa istniejącego
odwodnienia terenów komunalnych,
-  poprawa jakości  środowiska miejskiego poprzez zwiększenie powierzchni  terenów zielonych
w mieście Ełk - Park na osiedlu Kajki w Ełku przy ul. Miłosza - II etap,
-  rewitalizacja  ełckich  podwórek  -  zagospodarowanie  i  rozwój  przestrzeni  publicznej
w śródmieściu - centrum - II etap, z podziałem na 5 części,
- budowa seperatora w ul. Matki Teresy z Kalkuty z systemem podczyszczania,
- budowa oświetlenia ul. Słowackiego - pasaż oraz ul. Gizewiusza - garaże w Ełku, z podziałem na
2 części.

 Prezydent spotykał się z:
 - potencjalnymi inwestorami, którzy zakupili tereny pod inwestycje w Ełku, 
- uczestniczył w odbiorze kilku podwórek, które zostały realizowane w ramach projektu „Nowe
Śródmieście Miasta Ełku – wzór na rewitalizację".
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 Odbyły się spotkania z dyrektorami placówek oświatowych. Miasto Ełk pozyskało:
-112  tys.  zł  w  ramach  rządowego  programu  „Aktywna  tablica”.  W  szkołach  pojawią  się
nowoczesne  pomoce  dydaktyczne.  Wsparciem  finansowym  zostanie  objętych  8  szkół
podstawowych prowadzonych przez ełcki samorząd.
-  704  tys.  zł  na  utworzenie  nowych  oddziałów  przedszkolnych  w  Miejskim  Przedszkolu
„Słoneczna Ósemka”. Projekt obejmuje także modernizację oraz doposażenie przedszkola oraz
organizację  warsztatów  dla  rodziców  takich  jak:  zdrowe  żywienie,  warsztaty  artystyczne  i
warsztaty poprawnego mówienia. 

 W ostatnim czasie pojawiły się informacje, że miasto nie wywiązuje się z obowiązku realizacji
zadania oświatowego, jaki wynika z zawartego porozumienia Prezydenta Miasta Ełku i Zarządu
Powiatu w Ełku z dnia 31.08.2012 r. Odbyła się nadzwyczajna sesja Rady Powiatu Ełckiego w tej
sprawie.  Prezydent  zapewnił,  że  nic  nadzwyczajnego  w  Zespole  Szkół  Sportowych  przy
ul.  Suwalskiej  się  nie  dzieje,  co mogłoby wpłynąć na rozwiązanie  porozumienia.  Radni Rady
Powiatu  w  Ełku  również  to  potwierdzili  i  nie  została  podjęta  uchwała  o  rozwiązaniu
porozumienia. 

 Trwają prace związane z modernizacją chodnika przy ul. Towarowej w Ełku (dojście do cmentarza
nr 2). Wykonawca nie przewiduje większych utrudnień w ruchu.  

 12-13  października  odbyły  się  miejskie  i  wojewódzkie  obchody  Dnia  Edukacji  Narodowej,
podczas, których Prezydent Ełku przyznał nagrody za szczególne osiągnięcia i zasługi na rzecz
podnoszenia jakości edukacji w ełckich placówkach oświatowych.  

 Na ulicy Wojska Polskiego w Ełku powstanie kolejne aktywne przejście dla pieszych. Zostanie
zamontowany  system  aktywnego  przejścia  dla  pieszych  ZEBRA Standard  Plus  zawierający:
aktywne  punktowe  elementy  odblaskowe,  czujniki  ruchu,  lampy  ostrzegawcze  oraz  pasy
biało-czerwone wykonane w technologii chemoutwardzalnej. Łączny koszt prac to ok. 69 tys. zł. 

 Na  wniosek  aktywnych  mieszkańców  osiedla  Jeziorna  powstała  kolejna  siłownia  plenerowa
w Ełku. Zadanie obejmowało dostawę i montaż nowych urządzeń przy Oratorium św. Jana Bosko
w Ełku w ramach Inicjatywy Lokalnej  Mieszkańców „Siłownia na powietrzu”.  Łączna kwota
inwestycji to ok. 27 tys. zł. 

 Zarząd  Województwa  Warmińsko-Mazurskiego  podjął  decyzje  o  przyznaniu  unijnego
dofinansowania  dla  3  projektów,  które  będą  realizowane  na  terenie  miasta  Ełku.  Wsparcie
otrzymają  Powiat  Ełcki,  Stowarzyszenie  Adelfi  oraz  Zbór  Kościoła  Chrześcijan  Baptystów.
Koordynacją wdrażania ZIT zajmuje się Urząd Miasta Ełku.  Łączna kwota dofinansowania to
4 mln zł.

 Odbyły się spotkania konsultacyjne z organizacjami pozarządowymi.

 Nowym naczelnikiem Wydziału Edukacji Urzędu Miasta Ełku będzie Małgorzata Pikus – obecnie
dyrektor Gimnazjum nr 4. Pracę w ełckim ratuszu rozpocznie 2 listopada 2017 r. Dotychczasowy
naczelnik wydziału Stanisław Zalewski przeszedł na emeryturę po 23 latach nieprzerwanej służby.
Pani  Małgorzata  Pikus wyłoniona  została  w  drodze  otwartego  naboru,  ogłoszonego  przez
Prezydenta Ełku. Przystąpiło do niego cztery osoby. W opinii komisji rekrutacyjnej kandydatka
posiada  wykształcenie  i  kwalifikacje  niezbędne  do  pracy  na  stanowisku  naczelnika  Wydziału
Edukacji.  Wykazała  się  bardzo  dobrą  znajomością  przepisów  prawnych  z  zakresu  prawa
oświatowego,  samorządowego,  w  tym  finansów  publicznych  oraz  postępowania
administracyjnego,  jak  również  działań  w  obszarze  Polityki  Oświatowej  Samorządu
Terytorialnego dla miasta Ełku na lata 2016 – 2023.  

 Prezydent  Ełku  poinformował,  że  w  roku  2018  taryfy  za  wodę  i  ścieki  pozostaną  na
dotychczasowym, niezmienionym poziomie. Jest to dobra informacja dla mieszkańców naszego
miasta, kolejny rok bez podwyżek za wodę i ścieki. Ceny za wodę i ścieki pozostają nie zmienione
od 2016 r.  Po dokonaniu analizy finansowo-ekonomiczno-społecznej dokumentacji przedłożonej
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przez  Przedsiębiorstwo  Wodociągów i  Kanalizacji  Spółka  z  o.  o.  w  Ełku  oraz  konsultacji  z
Prezesem PWiK uznano, że nie ma konieczności podnoszenia stawek za wodę i ścieki w 2018 r. 

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  zabrania  głosu  i  brakiem  formalnych  zastrzeżeń  do
przedstawionego sprawozdania  Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że radni zapoznali  się
i przyjęli do wiadomości sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta. 

Pkt 5. Podjęcie uchwał  w  sprawach:
1) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2017-

2027,  w załączeniu do protokołu. 
Prezydent  Miasta Tomasz Andrukiewicz poinformował,  że projekt  uchwały wraz ze zmianami

budżetu miasta szczegółowo omawiano  w poszczególnych komisjach, łącznie z wniesionymi dwiema
autopoprawkami. Wniósł o przyjęcie uchwał.

 Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:  
> Przewodnicząca Komisji  Oświaty i   Kultury Ewa Awramik  poinformowała, że  komisja  wydała
pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Sportu  i  Rekreacji  Andrzej  Koc  poinformował  -  komisja  wyraziła
pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego i  Porządku Publicznego  Wojciech  Kwiatkowski
poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  z  Komisją  Budżetową  i  Rozwoju  komisje  wydały
pozytywną opinię do projektu uchwały.
 > Przewodnicząca Komisji Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej Irena Markowska poinformowała,
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski  poddał  pod głosowanie projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej, z uwzględnieniem autopoprawki.

W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XXXVII.365.17  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na
lata 2017– 2027, w załączeniu do protokołu.

* * *
2) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na 2017 rok,  w załączeniu do protokołu.

Zaproponowane  zmiany  do  budżetu  omawiane  były  na  poszczególnych  komisjach.
Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:  
 Przewodnicząca Komisji Oświaty i  Kultury Ewa Awramik  poinformowała, że  komisja  wydała

pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący  Komisji  Sportu  i  Rekreacji  Andrzej  Koc  poinformował  -  komisja  wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że na wspólnym posiedzeniu z Komisją Budżetową i Rozwoju - komisje wydały
pozytywną opinię do projektu uchwały.

 Przewodnicząca  Komisji  Rodziny,  Zdrowia  i  Polityki  Społecznej  Irena  Markowska
poinformowała, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
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Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski  poddał  pod głosowanie projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XXXVII.366.17 w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na 2017 rok, w załączeniu do
protokołu.  

*  *  * 
3) Projekt uchwały w sprawie  udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji  celowej na remont
Szkoły Podstawowej  w Charzynie uszkodzonej w nawałnicach, w załączeniu do protokołu.

Prezydenta Miasta Tomasz Andrukiewicz omówił i wniósł o przyjęcie uchwały.  

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodnicząca Komisji Oświaty i  Kultury Ewa Awramik  poinformowała, że  komisja  wydała

pozytywną opinię do projektu uchwały. 
 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że na wspólnym posiedzeniu z Komisją Budżetową i Rozwoju - komisje wydały
pozytywną opinię do projektu uchwały.

 Przewodnicząca  Komisji  Rodziny,  Zdrowia  i  Polityki  Społecznej  Irena  Markowska
poinformowała, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XXXVII.367.17. w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej na
remont Szkoły Podstawowej  w Charzynie uszkodzonej w nawałnicach, w załączeniu do protokołu.

*  *  *
4) Projekt uchwały w sprawie  szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach
wsparcia, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił i wniósł o przyjęcie uchwały.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że na wspólnym posiedzeniu z Komisją Budżetową i Rozwoju - komisje wydały
pozytywną opinię do projektu uchwały.

 Przewodnicząca  Komisji  Rodziny,  Zdrowia  i  Polityki  Społecznej  Irena  Markowska
poinformowała, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 1.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 21 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
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Uchwała  Nr  XXXVII.368.17 w  sprawie  szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt
w ośrodkach wsparcia, w załączeniu do protokołu.

*  *  *
5) Projekt uchwały uchylający uchwałę w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody, w załącze-
niu do protokołu.

Prezydenta Miasta Tomasz Andrukiewicz omówił i wniósł o przyjęcie uchwały. 

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że na wspólnym posiedzeniu z Komisją Budżetową i Rozwoju - komisje wydały
pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 21 radnych, „przeciw” – 1,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 21 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XXXVII.369.17 uchylająca uchwałę w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody,
w załączeniu do protokołu.

*  *  *

6)  Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego,
zwanego „Ełk-Osiedle Grunwaldzkie 2”, w załączeniu do protokołu.

Prezydenta Miasta Tomasz Andrukiewicz omówił i wniósł o przyjęcie uchwały.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:

  Przewodniczący Komisji  Mienia  Komunalnego i  Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski
poinformował,  że  na  wspólnym posiedzeniu  z  Komisją  Budżetową  i  Rozwoju  -  komisje  wydały
pozytywną opinię do projektu uchwały.

Radni  nie  kwestionowali  zgodności  zapisów planu ze Studium uwarunkowań i  kierunków
zagospodarowania przestrzennego miasta Ełku.

Przewodniczący Rady Miasta D. Wasilewski:
*  poddał  pod  głosowanie  zgodność  zapisów  planu  ze  Studium  uwarunkowań  i  kierunków
zagospodarowania przestrzennego miasta Ełku; 22 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw i 0 głosach
wstrzymujących radni  stwierdzili  o  przyjęciu  zgodności  zapisów planu ze  Studium uwarunkowań
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Ełku.
* poinformował, że do projektu planu, wyłożonego do publicznego wglądu w dniach od 7.08.2017 r.
do 5.09.2017 r.,  z terminem składania uwag ustalonym do dnia 20.09.2017 r.,  nie wpłynęły żadne
uwagi.

Nie podjęto dyskusji.
Następnie Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski poddał pod głosowanie projekt

uchwały w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych.
Wynik głosowania: „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0, „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę.
Uchwała Nr XXXVII.370.17 w sprawie  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego, zwanego „Ełk-Osiedle Grunwaldzkie 2”, w załączeniu do protokołu.
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*  *  *
7) Projekt  uchwały  zmieniający uchwałę  w sprawie udostępnienia przystanków komunikacyjnych,
w załączeniu do protokołu.

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz omówił i wniósł o przyjęcie uchwały. Zgłosił autopo-
prawkę o wykreślenie wyrazu: „os.” przy wyrazie: „Baranki”

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że na wspólnym posiedzeniu z Komisją Budżetową i Rozwoju - komisje wydały
pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej, z uwzględnieniem zgłoszonej autopoprawki.
W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XXXVII.371.17 zmieniająca uchwałę w sprawie udostępnienia przystanków komunika-
cyjnych, w załączeniu do protokołu.

*  *  * 
8)  Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Ełckiego  Programu Współpracy  samorządu  miasta  Ełku
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego
w roku 2018,  w załączeniu do protokołu.

Prezydenta Miasta Tomasz Andrukiewicz omówił i wniósł o przyjęcie uchwały.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Na salę obrad wszedł radny Paweł Odolecki i uczestniczył w dalszej części sesji.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodnicząca Komisji Oświaty i  Kultury Ewa Awramik  poinformowała, że  komisja  wydała

pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący  Komisji  Sportu  i  Rekreacji  Andrzej  Koc  poinformował  -  komisja  wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji  Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że na wspólnym posiedzeniu z Komisją Budżetową i Rozwoju - komisje wydały
pozytywną opinię do projektu uchwały.

 Przewodnicząca  Komisji  Rodziny,  Zdrowia  i  Polityki  Społecznej  Irena  Markowska
poinformowała, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 23 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XXXVII.372.17 w sprawie przyjęcia Ełckiego Programu Współpracy samorządu miasta
Ełku  z  organizacjami  pozarządowymi  i  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku
publicznego w roku 2018, w załączeniu do protokołu.
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Pkt 6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2016/2017.
 Zastępca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  stan  realizacji  zadań  oświatowych

Gminy Miasta Ełku na rok szkolny 2016/2017, zgodnie z załączoną informacją stanowiąca załącznik
do protokołu.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że radni zapoznali się z informacją o stanie

realizacji zadań oświatowych Gminy Miasta Ełku na rok szkolny 2016/2017.

Pkt 7.  Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych przez radnych miasta Ełku.
Przewodniczący  Rady  Miasta  Dariusz  Wasilewski  poinformował,  że  radni  otrzymali

informację o złożonych oświadczeniach majątkowych przez radnych Rady Miasta Ełku.
Informacja   z  analizy  stanowi  załącznik  do  protokołu.  Jednocześnie  poinformował,  że  do
Przewodniczącego  Rady  Miasta  wpłynęła  analiza  złożonych  oświadczeń  majątkowych  dokonana
przez Urząd Skarbowy w Ełku. Zainteresowani radni mogą zapoznać się z nią w Biurze Rady Miasta.

Pkt  8.  Informacja  o  złożonych  oświadczeniach  majątkowych  przez  zastępców  prezydenta,
sekretarza   miasta,  skarbnika  miasta,  kierowników  jednostek  organizacyjnych  gminy,  osób
zarządzających oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu prezydenta.

Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych przez zastępców prezydenta, sekretarza
miasta, skarbnika miasta, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, osób zarządzających oraz
osób wydających decyzje administracyjne w imieniu prezydenta, stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

Pkt 9. Interpelacje i zapytanie radnych.
Radny Tomasz Przekop poinformował, że została zaplanowana rozprawa w sprawie wydania

decyzji środowiskowej na realizację zadania pn.: „Przebudowa ulicy Wojska Polskiego” na godzinę
1100.  Zwrócił  się z prośbą o przeniesienie tej rozprawy i zarazem konsultacji  dotyczących wycinki
drzew z godziny 1100 na 1800, ażeby większa liczba mieszkańców mogła wziąć w nich udział.

Radny Wojciech  Kwiatkowski  podziękował  za  wykonanie  chodnika  i  oświetlenia  przy  ul.
Towarowej  w Ełku (dojście do cmentarza nr 2).

Radny  Krzysztof  Wiloch  zwrócił  się  z  zapytaniem,  cytuję;  czy  Prezydent  Miasta,
urząd ma plany w stosunku do Muzeum Pszczelarstwa i pracowni rzeźbiarskiej na Wąskim Torze?
Podmioty  te  są  w  strukturach  Ełckiego  Stowarzyszenia  Twórców  i  Artystów  Nieprofesjonalnych
ESTIAN.

     Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  poinformował,  że  odpowiedzi  zostaną  udzielone na
piśmie. 

Pkt 10. Oświadczenia i wolne wnioski. 

Radny Bogusław Wisowaty poinformował, że w wyniku podjętej w dniu dzisiejszym uchwały
uchylającej  uchwałę w sprawie  pozbawienia statusu pomnika przyrody  zostaną wycięte 2 drzewa.
Uważa, że należałoby przyciąć jedno drzewo  do wysokości, która pozwoli drzewu odrosnąć, a drugie
pozostawić.

Prezydent  Tomasz  Andrukiewicz  odpowiedział,  że  podjęta  uchwała  dotyczy  pozbawienia
statusu pomnika  przyrody drzew „Adam i  Ewa”.  O tym co z  tymi  drzewami będzie,  zadecyduje
Wojewódzki Konserwator Zabytków.

Radny Jan Stradczuk poinformował, że w został zobligowany przez Wspólnotę Mieszkaniową
przy ul. Wileńskiej 3 do podziękowania za wykonanie parkingu i drogi przy ulicy Wileńskiej.
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Pkt 11. Zakończenie obrad.

Po wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski zakończył
sesję wypowiadając  formułę: „Zamykam XXXVII  zwyczajną sesji Rady Miasta.”

Protokołowała:           Przewodniczył:

Elżbieta Liziewska      Dariusz  Wasilewski     
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